
 

Vasario 24 dieną su klase vykome į Knygų mugę. Nors renginys LITEXPO parodų rūmuose vyksta 

jau daugiau nei du dešimtmečius, jame apsilankiau pirmą kartą. Vos įėjus į pagrindinę mugės salę apėmė 

keistas jausmas, lyg dabar esu šio didelio reiškinio dalis. Mugė kasmet suburia daugybę žmonių domėtis 

knygomis, jas skaityti. Dar nebuvau mačiusi nei tokios galybės knygų, nei tiek jas vertinančių žmonių. Taip 

pat buvo įdomu ir kiek neįprasta išvysti nemažai žymių Lietuvos kultūros pasaulio žmonių, su kuriais niekada 

anksčiau neteko gyvai susidurti. Šešioliktą valandą Rašytojų kampe įvyko mano labai lauktas naujausios 

Unės Kaunaitės knygos „2084“ pristatymas. (moderavo žurnalistas Rytis Zemkauskas, dalyvavo psichologė 

Aušra Kaziliūnaitė). Džiugu, jog jam pasibaigus pavyko gauti autorės autografą. Nepaisant to, jog dienos 

pabaigoje nuo įvairių įspūdžių ir gausybės žmonių bei jų triukšmingos aplinkos jaučiausi išsekusi. Bet labai 

džiaugiuosi šia patirtimi ir nekantrauju kitais metais vėl apsilankyti Knygų mugėje.  

Emilija  

 

 

Knygų mugėje lankiausi pirmą kartą, todėl neįsivaizdavau, ko tikėtis. Tačiau mugė gerokai pranoko 

mano lūkesčius ir paliko didelį įspūdį. Džiaugiuosi, kad mugę galėjau aplankyti su klase. Įsigijau naujų knygų, 

kurias tikiuosi perskaityti. Taip pat vieną knygą pasirašė autorius. Mugėje taip pat klausėmės paskaitos 

„Knyga+Kinas“, o muzikos salėje Lietuvos muzikantų. Tikiuosi kitais metais aplankyti Knygų mugę. 

Elena  

 

 

Knygų mugėje buvo labai smagu, ypač po devynerių metų pertraukos! Didelį įspūdį man padarė 

knygų gausa. Vaikščiodamas po sales atsidūriau knygų pasaulyje. Knygų nepirkau, nes jos buvo labai 

brangios. Nusipirkau mažą segtuką – Knygų mugės prisiminimą. Jį pasidėjau į savo kolekciją. Mugėje buvau 

dvi–tris valandas, kol apžiūrėjau svarbiausius knygų stendus. Knygų mugė man paliko didžiulį įspūdį, todėl 

tikiuosi kiekvienais metais ją aplankyti. 

Mantvydas  

 

 

Vasario 24 dieną su klase važiavome į knygų mugę. Dar niekada nebuvau ten lankiusis, todėl 

nežinojau, ko tikėtis. Iš karto, vos įėjus pro duris, šurmulinga minios atmosfera suteikė visiems energijos. Su 

draugais apėjome daugybę stendų, vartėme ir pirkome daug knygų. Aplankėme muzikos salę: ten susitikome 

keletą mėgstamų muzikantų. Išėjau iš mugės pavargusi, bet patenkinta. Tikrai grįšiu į knygų mugę kitais 

metais. 

Aleksandra  

 

 

Vasario 24 dieną lankiausi knygų mugėje. Tikriausiai didžiausią įspūdį paliko knygų gausa ir įvairovė. Dar 

nebuvau mačiusi tiek daug knygų vienoje vietoje. Taip pat buvo smagu matyti, kaip knygų autoriai bendrauja 

su skaitytojais. Knygų mugės dalyviai kalbino lankytojus, kvietė dalyvauti konkursuose. Kartu su bendraklase 

viename jų dalyvavome. Reikėjo išspręsti kryžiažodį. Vėliau atvyko lietuviškų grupių atlikėjai ir dalino 

gerbėjams autografus. Taip pat mugės salėse vyko pokalbiai su rašytojais ir atlikėjais. Džiaugiuosi, kad 

apsilankiau knygų mugėje. Dalyvausiu ir kitoje, tik prieš tai išsirinksiu, kokią knygą norėčiau įsigyti.  

Gabrielė 

 

Man labai patiko ši išvyka į Knygų mugę. Ten daug ką pamačiau, apžiūrėjau. Tai buvo mano antras 

apsilankymas Knygų mugėje, tad smagu buvo viską pamatyti naujomis akimis. Prieš vykdama nemaniau, kad 

ką nors pirksiu, bet išėjau su trimis naujomis knygomis (Egipto mirusiųjų knyga, Uždraustosios Kinijos 

paslaptys, Slaptoji Geišos knyga). Taip pat nusipirkau keletą atvirukų. Po to su draugais aplankėme koncertų 

ir muzikos salę. Neturiu jokių mėgstamų dainininkų ar grupių, bet smagu matyti draugų džiaugsmą, kai jie 

susitinka su mėgstamais dainininkais, išgirsta gyvą jų dainavimą. 

Fausta 



 

Vasario 24 dieną kartu su klase vykome į Knygų mugę. Aš ten lankausi kiekvienais metais, todėl 

nesitikėjau kokių nors staigmenų. Laimei, klydau. Šie metai išsiskyrė tuo, kad prasmingai viską apžiūrėjau, 

bendravau su įdomiais žmonėmis, nešvaisčiau laiko veltui. Kitais metais reikės gerokai pasistengti, kad 

pasiekčiau šįmet užsikeltą kartelę. 

Kamilė  

 

 

Pirmą kartą dalyvavau Knygų mugėje. Mane nustebino daugybė įvairių žanrų knygų. Patiko klausytis 

paskaitų. Taip pat apsilankiau ir muzikos sferoje. Ten buvo įdomu pamatyti neregėtus Lietuvos atlikėjus. 

Taigi knygų mugė yra puikus būdas praplėsti akiratį. Namo grįžau su sunkia kuprine ir maišeliu, nes iš mugės 

parsinešiau netgi 8 knygas. 

Rugilė  

 

 

Šiais metais dalyvavau knygų mugėje ir išėjau iš jos pakylėta! Ten buvo be galo daug skirtingų temų 

knygų – kiekvienas galėjo rasti, kas atitiktų jo pomėgius. Nuostabūs knygų pardavėjai papasakojo apie knygas 

ir kiekvienam padėjo išsirinkti knygą pagal norus ir poreikį. Buvo daug autorių, kurie šiltai bendravo su visais 

prie jų priėjusiais. Tai man paliko labai didelį įspūdį! 

Goda 

 

 

Esu didelė Knygų mugės gerbėja, todėl labai apsidžiaugiau sužinojusi, kad ten važiuosime. Didelį 

įspūdį paliko muzikos salė. Ten susitikau su mėgstama savo grupe ir jos pagrindiniu vokalistu. Įsigijau grupės 

atributikos, gavau autografą, plakatą, puikiai praleidau laiką. Susitikimas su juo viena puikiausių mano 

gyvenimo akimirkų. 

Ema   

 

 

Penktadienį keliavome į LITEXPO Knygų mugę. Pati kelionė buvo gana chaotiška, tačiau juokinga. 

Man atrodo, tai buvo vienintelis kartas, kai juokiausi iš spūsties autobuse. Kai pagaliau atvykome į kelionės 

tikslą, turėjome surasti salę, kurioje vyks paskaita. Mugėje nusipirkau knygų, muzikos dėžutę ir sienos 

papuošimų. Buvo malonu vaikščioti po skirtingas sales ir bendrauti su draugais.  

Ieva 

 

 

Anksčiau nebuvau buvusi Knygų mugėje. Šiemet ten apsilankiau pirmą kartą ir buvo tikrai labai 

įdomu. Taip pat buvo įdomu pamatyti, kaip atrodo šiai renginiui paruošta LITEXPO erdvė. Patį mugės 

išdėstymą įsivaizdavau šiek tiek kitaip ir knygų bei kitų įvairių prekių gausa labai nustebino. Pati nieko 

nenusipirkau, bet džiaugiuosi, kad apsilankiau šiame renginyje. 

Deimantė  

 

 

Didžiausią įspūdį man paliko draugiška ir šilta Knygų mugės atmosfera. Žmonės nusiteikę bendrauti, 

šnekėtis, prasmingai leisti laiką. Patiko klausytis garsių lietuvių muzikos atlikėjų interviu ir atsakymų į žiūrovų 

pateikiamus klausimus. Labai džiaugiausi išvydusi Vytautą Landsbergį, nes tai buvo pirmas mano kartas jį 

gyvai matant. Diena tikrai praėjo šauniai ir kitais metais vėl ruošiuosi dalyvauti Knygų mugėje. 

Upė  

 


